
Wloclawek, dnia 25.05'2020 r.

Arkadiusz Piasectl

Radny Rady Miasta
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dr Marek Woitkowski

Prczvdent Mi6ta lllloctawek

Interpelacja

w sprawie ronda Farbanka - namarowanie pas6w i o:nakowanra poziomego

w imieniu miesrkadc6w zgtaszam pro$\ oznakowania ronda Farbanka znakamipoziomymiwraz 
znamalowaniem stnarek cefem bezpiecznego porusrania siq po rondzie.

obecnie znakisq pozacierane w zwiqzku z tym na rondzie dochodzi do niebezpiecznych sytuacji.Interpelacja napisana jest w oparciu o postutaty mieszkaric6w.
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